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Folketingets Sundhedsudvalg har den 5. juli 2011 stillet følgende spørgsmål 
nr. 889 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Spørgsmål nr. 889:
”Kan ministeren bekræfte at EU betragter permanent hårfjerning med IPL som 
at være en skønheds behandling og ikke en kosmetisk eller medicinsk? Kan 
ministeren endvidere redegøre for baggrunden for Englands beslutning om at
tillade IPL til skønhedsbehandling.”

Svar:
Til brug for besvarelsen har jeg indhentet en udtalelse fra Sundhedsstyrelsen.

Sundhedsstyrelsen har over for ministeriet oplyst, at man ikke er bekendt med, 
at EU betragter fjernelse af hår med IPL som værende skønhedsbehandling, 
ligesom styrelsen ikke er bekendt med baggrunden for Englands beslutning 
om at regulere behandlinger med IPL.

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens udtalelse og oplyse, at heller ik-
ke ministeriet er i besiddelse af oplysninger, som kan bidrage til belysning af 
de rejste spørgsmål.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Jane Vinther Brøndum
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